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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért az amúgy is nehéz helyzetben lévő 
önkormányzatokat és egyetemek sújtják pénzügyi elvonással?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A vírushelyzetre hivatkozva az egyetemek állami támogatását is csökkenti a kormány. Az elmúlt
napokban  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztériumból  olyan  levél  érkezett  az  egyetemekre,
amely arról tájékoztatja az egyetemi vezetőket, hogy a vírushelyzetre tekintettel forrásmegvonásra
van szükség a felsőoktatásban is.

Két  nagy vidéki  egyetemről is  tudunk,  ahol biztosan lesz forrásmegvonás,  a pécsi  és a szegedi
egyetemeken.  Vélhetően azonban minden felsőoktatási  intézményt  érinti  majd a  megszorítás.  A
Pécsi  Tudományegyetemtől  3,6  milliárd  forintot  akarnak  elvonni,  míg  a  Szegedi
tudományegyetemtől  500  millió  Ft-ot  már  le  is  emeltek  a  számlájukról,  úgy  hogy  nem  is
tájékoztatták  róla  az  intézményt  de  a  SZTE esetében  is  2-4  Milliárd  Ft  lehet  a  teljes  elvonás
összege.

Akár csak az önkormányzatok úgy az egyetemek is nehéz anyagi viszonyok közepette látják el
feladataikat  évek  óta,  a  jelenlegi  járványhelyzet  miatt  már  így  is  jelentős  a  bevételkiesésük,
mindellett  plusz  feladatokat  is  kapnak,  mégis  további  elvonással  sújtják  őket,  ami  teljességgel
elfogadhatatlan.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem,  kíméljen meg attól  a  választól,  hogy ebben a helyzetben mindenkinek áldozatokat  kell
hoznia és hozzá kell járulnia a járványügyi védekezéshez. Mert ha ez így lenne, akkor nem kellene
költeni most sportberuházásokra milliárdokat vagy éppen nem kellene vissza nem térítendő szintén



milliárdos támogatásokat juttatni a "Mészáros-birodalom" beruházásaira.

Mindezek miatt kérdezem a Miniszter urat:

Miért és mennyi pénz kívánnak elvonni a Szegedi Tudományegyetemtől és pontosan mire kívánják
azt költeni?

Miért  az  önkormányzatoktól,  egyetemektől  vonnak  el  forrásokat  miközben  amúgy  is  nehéz
helyzetben vannak, jelentős a bevételkiesésük, mindellett plusz feladatokat is kapnak a kormánytól
a járványügyi helyzetre hivatkozva?

Mikor  kívánják  végre  megadóztatni  azokat  a  gazdasági  társaságokat  és  szereplőket  is,  akik  az
elmúlt  években  milliárdos  közbeszerzéseket  nyertek  el  verseny  nélkül  az  államtól  és  most  is
milliárdos  forrásokat  kapnak?  A  Mészáros-birodalomnak  és  társainak  nem  kell  szolidaritást
vállalniuk a nemzettel ebben a nehéz helyzetben?

Várom megtisztelő válaszát!
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